
   

   

Sinte-Mariaschool

Verslag Ouderraad 5 maart 2024. 
 
Aanwezig: 
Juf Elke, juf Ilse, 
Dorien Thys, Ernest Bossuyt, Evelien Hofmans, Ineke Hennus, Ines Cabuy, Roel Vingerhoets 
(verslaggever), Silke Mariën, Stijn Verbruggen, Tine Gielis. 
 
Verontschuldigd: 
Fatima Bouhdifi, Gwladys Verstraete, Katrien Van Beneden, Steffi Seymus, Wim Janssens. 
 
1. Geplande activiteiten ouderraad 

 Bloembollenactie: februari/maart 2024 (Stijn en Roel) 
 Werkdag school: zaterdag 27-04-‘24 (Ernest) 
 BBQ ouderraad: juni 2024 (Ineke, Tine,...) 
 Pyjamafuif: september 2024 (Ineke, Roel, Tine,...) 

 
2. Bloembollenactie ouderraad 

 Er dient ten laatste op vrijdag 8 maart ’24 te worden besteld.  Roel gaat die dag langs 
bij het secretariaat om ev. bestellingen op papier op te halen. 

 20 à 22 maart levert Baltus het (plant)goed op school, hetgeen we (Dorien, Silke, 
Ineke, Roel,...) sorteren op zaterdag 23 maart ’24 om 14 uur en klaarzetten in de gang. 

 Het bestelde (plant)goed kan op school worden afgehaald op maandag 25 (Silke en 
Roel) of dinsdag 26 maart ’24 (Stijn, Ernest en Ineke), telkens van 15u30 tot 18 uur.  Als 
men nog niet heeft betaald, kan dit nog ter plaatse (Payconic of cash). 

 Meester Ivan zou voor de schooltuin graag bloembollen bekomen en mag er bestellen 
(= voor rekening van de ouderraad). 

 Stijn had overwogen om de bestellingen (met bijhorende administratie en fotootjes) 
via Trooper te laten lopen (zoals hij al eerder deed), maar in dit geval was het niet 
handig en (zonder producten van Trooper af te nemen) ook niet gratis. 
Velen vinden het handig dat ze een papieren folder ontvangen met een papieren 
bestelformulier (dat ze dan ophangen alvorens digitaal te bestellen). 

 Niettegenstaande deze actie net na de wafelverkoop en net voor de vastenvoettocht 
plaatsvindt, ziet het er naar uit dat de opbrengst zal meevallen. 

 
3. Schoolwerkdag ouderraad 

 Er hebben zich al een 20-tal vrijwilligers opgegeven (zowel digitaal als op papier, 
waarbij het te hopen is dat er geen briefjes verloren gaan).  Iedereen zal op voorhand 
worden gecontacteerd en voor een aantal klussen zal met een expert vooraf worden 
afgesproken.  Het is duidelijk dat er volk genoeg zal zijn voor de werkdag waarvan het 
materiaal etc. door de ouderraad wordt gesponsord. 
1) Herschilderen lijnen (op beide speelplaatsen): met karretje (en goed weer). 
2) Herstellen schoolbankjes: van sommige is het kettinkje kapot. 
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3) Herstellen kleuterfietsen (ook loopfietsen): platte band,...  (door Loucars bikes alias 

Kevin Van den Bosch, papa van Lou en Oscar of door Syntra via Evelien of ...) 
4) Upgraden speeltuin achteraan (voor de kleuters): 2 outdoor spiegels en 3 outdoor 

krijtborden te plaatsen tegen het tuinhuis of aan de afsluiting in de buurt van de 
kleuterzandbak. 

5) Houten schijven (voor de kleuters): in verschillende maten.  Hier dient ook een 
stalen band (tegen het barsten) rond te komen zodat ze langer meekunnen. 

6) Bankjes en stoelen buitenklas (aan de stille hoek): te maken van het hout van de 
afgezaagde boom.  Aangezien nat hout gaat splinteren, is het belangrijk hier 
regelmatig over te gaan met een lamellenschijf (= schuurpapier op een 
boormachine).  Eens het droog is, dient dit met lijnzaadolie te worden ingesmeerd. 

7) Omranding kleuterspeelheuvel: op te hogen met grond (tuinen Joos?).  Erna 
houten banken te plaatsen i.p.v. slijk waar (fietsende) kinderen de bocht afsnijden, 
ev. in combinatie met uit elkaar staande palen. 

8) Ophogen grond rond speeltoestel (achteraan):  met extra aarde (en daarna gras te 
zaaien).  Nu staat het te hoog en te ver uiteen waardoor kinderen er hun tanden 
kunnen verliezen ... 

Het betreffen hier voornamelijk buitenklusjes.  ’s Middags zorgt de kookploeg voor 
lekkere spaghetti en Ernest staat in voor de kettingzagen en de coördinatie.  Met de 
overgebleven boomstammen kan er misschien een piramide worden gevormd (zoals in 
het Krankhoevebos). 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
4. Leefwereld van de kinderen (Nieuws uit de klassen) 

 Juf Ilse staat in de onthaalklas.  Het thema van deze jeugdboekenweek is sport en spel.  
Er staan hiervoor op de speelplaats momenteel fit-o-meters opgesteld met borden 
(bvb. touwtrekken).  De lagere school heeft spelen van het Blikveld gehuurd 
(spelotheek).  Op het einde van de week zijn de ouders welkom. 
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De laatste maandag voor de paasvakantie is het vastenvoettocht met sponsoring voor 
het goede doel.  De kleuters stappen naar het Zellaerbos waar ook de lagere school 
passeert. 

 Momenteel liggen er grote witte platen op de 3 à 4 tafels met ronde banken van de 
lagere school.  Juf Elke wil hier zoals bij de kleuters een spel op (bvb. een damspel) en 
zoekt de kost op. 

 
5. Varia 

 Momenteel vergaderen we in de eetzaal die beschikt over een beamer en groter is dan 
het bureau van juf Elke.  Andere locaties (met tafels en stoelen) worden overwogen 
zoals De Regenboog (vergaderzaal in de kerk) of het leraarslokaal (container met 16 
plaatsen die beschikt over een beamer). 

 De verkeersveiligheid aan de werf op de hoek van de Putsesteenweg met de 
Bruinbeekstraat is voor verbetering vatbaar.  De inrit ligt net aan de oversteekplaats 
voor voetgangers en fietsers.  Men heeft er nu borden gezet maar het is er chaos als 
een vrachtwagen lost tijdens de spitsuren (wat niet is toegelaten). 

 In dit verkiezingsjaar heeft de gemeente een verkeersdeskundige aangeworven, die juf 
Elke op school heeft bezocht om kennis te maken en te aligneren.  Hij heeft bevestigd 
dat de gemeente met slijtvaste verf de voetstappen op het voetpad naar school zal 
herschilderen en extra palen op het voetpad ter hoogte van de lagere schoolingang zal 
plaatsen.  De wijkagent passeert om 8u15 maar dan is er nog niet zo veel verkeer aan 
de school.  Geparkeerde auto’s voor de oprit van het hoekhuis aan de Kerselaarstraat, 
hinderen auto’s die uit de Zwarte Leeuwstraat komen of de parking aan de glasbollen 
verlaten.  Het probleem van foutparkeerders op de ‘zoen-en-zoefzone’ is moeilijk te 
verhelpen.  Het zijn vaak dezelfde mensen die zich (in het beste geval) wel 
verontschuldigen, maar ’s anderendaags terug in de fout gaan of grootouders die geen 
mailing krijgen ... 

 Een ouder merkt op dat de schoolfactuur veel weg heeft van een phishingmail omdat 
er zo weinig uitleg bijstaat en er al eens iets fout loopt.  De prijs voor het gebruik van 
de eetzaal ‘s middag (= drankjes refter) is wel verhoogd.  Door de directiewissel is men 
er niet toe gekomen om deze hoogstnoodzakelijke indexatie van het drankverbruik te 
communiceren.  Sinds maart vorig jaar wordt er een nieuw boekhoudpakket gebruikt 
dat nog een aantal kinderziektes bevat.  Zo heeft het secretariaat aan de boekhouding 
gevraagd om een bug (factuur vs. bedrag) op te lossen die optreedt als er een 
creditnota wordt opgesteld bij een dubbel betaalde rekening. 

 Op de schoolraad werd het aantal ingeschreven kinderen op 01-02-’24, het aantal 
leerlingen waarvoor de school volgend schooljaar capaciteit heeft en het aantal 
nieuwe digiborden in de begroting, bekend gemaakt.  In 2026 trekt men op zeeklassen 
naar de Hoge Duin in Oostduinkerke aangezien de Midwester te Koksijde dan voor het 
3de en 4de leerjaar te klein zal zijn. 
Juf Elke wil geen babysit zijn van 5de en 6de jaars die langer in de naschoolse opvang 
willen blijven (dan hun jongere broer of zus). Ze vindt het niet kunnen dat kinderen 
afzonderlijk worden gebracht/gehaald. Sinds de vorige opslag van de gemeentetoelage 
komt men toe, maar niet als men iemand extra moet aannemen in de zomer. Als 
kinderen vanuit de naschoolse opvang alleen naar huis mogen, heeft juf Elke nu 
gevraagd om dit door hun ouders in de agenda te laten zetten. Dit is belangrijk naar 
veiligheid en verantwoordelijkheid. Aan het begin van het schooljaar is er gevraagd 
geweest op welke dag kinderen in de naschoolse opvang blijven en of ze deelnemen 
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aan de huiswerkklas. Om het bewustzijn te vergroten en problemen te vermijden, zal 
er volgend schooljaar ook gevraagd worden wie alleen naar huis mag. 
Ook werd op de schoolraad de verkeersveiligheid van de schoolomgeving opgevolgd 
waarbij de gemeente de voetjes op het voetpad naar school zal herschilderen (zie 
eerder in dit verslag) en een grote richtingspijl op de rijweg zal aanbrengen om een 
correct gebruik van de Zoen & Zoef-zone aan de school te bevorderen.  Ook staat 
gemachtigd opzichter Anneke nu aan de overzijde, omdat ouders zo minder geneigd 
zijn om mee over te steken en er zo telkens sneller terug plaats is. 

 De nieuwsbrief is langer geworden en er staat meer in zoals vorige keer nog om het 
gebruik van de boekenruilkast te promoten.  Ook de voorbije activiteiten en posts van 
Facebook (voor mensen die dit niet lezen) worden opgenomen in de nieuwsbrief die 
als bevattelijk en duidelijk wordt ervaren en die een zeer handige kalender bevat.   

 Sinds de krokusvakantie is er op de speelplaats van de lagere school (ook tijdens de 
voor - en nabewaking) een nieuw systeem ingevoerd voor kinderen die naar de WC 
willen gaan.  Zij dienen nu eerst naar de leerkracht (die meestal vooraan op de 
speelplaats staat) een houwtouwtje op te halen (groen of oranje, afhankelijk van het 
geslacht).  Zo houdt de toezichter meer controle over het gebruik van de WC.  
Voorheen werd de leerkracht al eens weggeroepen om een ruzie bij te leggen of een 
wondje te verzorgen, wat sommige kinderen in de verleiding bracht om de verwarming 
open te draaien of WC-rollen, appels, koekendozen,... in de WC-pot ‘te laten vallen’, 
met dure (loodgieters)kosten tot gevolg.  Het systeem blijkt te werken want er hangen 
minder kinderen onnodig rond in de WC’s.  Als ‘nevenschade’ zijn er nu kinderen die 
niet op tijd de toiletten bereiken, met ‘ongelukjes’ tot gevolg.  Binnenkort volgt er een 
evaluatie van het systeem. 

 
Volgende vergadering: donderdag 16 mei ‘24 (om 20 uur in de refter).  


